

CHINA PAVILION

GLOBAL VILLAGE DUBAI 2014-15

6th November 2014 to 11th April, 2015

2014-15 迪拜地球村中国馆 2014/11/6-2015/4/11

STALL REQUEST FORM (摊位申请表)

COMPANY NAME: 公司名称:		
ADDRESS: 地址:		
CONTACT #: 联系方式:	Tel.: 电话:	Mobile: 手机:
	Fax: 传真:	E-mail: 邮箱:
CONTACT PERSON: 联系人:		DESIGNATION:
COMPANY NAME FOR DISPLAY: 公司名称显示:		

LIST OF PRODUCTS TO BE SOLD (Chinese Products Only) 销售的产品列表 (只限中国产品)

Required number of Stalls (所需的摊位数量) _____

Please read the following carefully(请认真阅读以下条例)

- This is only a Stall Request Form; it is not a confirmation of any stall or retail space. Stalls will be allotted subject to availability.
这只是一个摊位申请表，并不确认任何摊位和零售空间。摊位保留分配权。
- Exhibitors should attach photographs of the products they intend to sell at the China Pavilion to this form.
参展商把在中国馆销售的产品以照片形式附在这个申请表后。
- Exhibitors will only be able to sell items approved by the organizer.
参展商只能出售组织者批准的项目。
- Please contact us for more details on stall availability and rental, or any queries related to such.
关于摊位的可用性和租赁，更多任何相关查询请联系我们。
- Exhibitors must open the stall on the 04-11-2014 the soft opening day of the Global Village failure which necessary action will be taken from relevant authorities.
参展商必须在 2014 年 11 月 4 日开摊位。如没有准时开摊位，地球村相关部门会采取一些措施。

Name & Signature of authorized person

授权人的名字及签字。

Date



Organised by:
e4 entertainment